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Referat 
 

Af det ordinære bestyrelsesmøde i Bøgeskovhallen, Onsdag den 26. april 2023, kl. 18.00. 
Deltagere: Michael Holm, Kim Ankersen Strøm, Poul Skovmark, Poul Sørensen og Lasse Weimar 
Afbud: Lene Adamsen og Tinna Hvalkof 
 
0 
Alle 

Formøde 
A) Info fra hallen 
B) Punkter fra TGI 

1. Ros til bestyrelsen for det nye 
kantinerum – det løfter 
fællesskabet og det er vigtigt at 
det er åbent når hal og 
træningsrum er åben. 

2. Ros til bestyrelsen for 
kaffemaskine og automat – det 
løfter fællesskabet? Hvordan 
betaler vi for kaffemaskinen? 

3. Vil halbestyrelsen informerer om 
deres ideer omkring brugen af 
hallen og af hallens faciliteter? 
Hvilke visioner har hallen for 
områdets fællesskab og brug af 
hallen? 

4. Status på kantinen og ansatte. 
Hvordan er aftalen med 
kantinebestyreren. Hvilke visioner 
har halbestyrelsen omkring 
kantinebestyreren og kantinen? 
Kan der laves særaftale mht. brug 
af kantineområdet, hvis ikke 
kantinebestyreren er på arbejde? 

5. Status på halinspektør - ønske 
om info fra halbestyrelsen til TGI. 
Når Halinspektør er sygemeldt, 
hvem skal vi henvende os til mht. 
problemer med lys og lydanlæg? 

6. Gulvet i hallen er ofte glat og 
beskidt. Som håndbold har 
forstået det, så bliver det vasket 
én gang om ugen og det er for 
lidt. 

7. Vil der være mulighed for at 
skabe fast plads/ rum til 
spinningcykler, så de kan tages i 
brug? 

8. Indkøb af nye fællesredskaber? 
9. Plads til redskaber i 

redskabsrummet? 
10. Brug af hallen frem mod ferien og 

efter ferien- Er det muligt? 
Håndbold træner i princippet helt 
indtil sommerferien og starter igen 
sammen med skolerne. 

A) Cafeen er lukket om mandagen. Jeannett står 
ikke til rådighed.  
Udlejning er alle de timer man skal bruge, det 
gælder også opsætning.  
Varsling om prisstigninger 
 
Debat om næste års halbooking. Hallen beder 
TGI samle deres aktiviteter, så der ikke er 
mellemrum mellem dem og at de fortrinsvis ligger 
deres aktiviteter samlet på færre dage, så hallen 
har mulighed for at blive lejet ud til anden side.  
 
B) 

1. Hallen takker for rosen 
2. Der bliver sat skilte med mobilepay 

op. Hallen er ved at skaffe nummeret. 
3. Punktet bliver sat på 

bestyrelsesmødet. Der bliver forslået 
at spørge lokalsamfundet om spil til 
kantinen med henblik på mere hygge. 

4. Jeannett er forpagter. Forområdet 
ved caféen kan udlånes udenom 
forpagteren. Det gøres ved at 
kontakte halinspektøren.  

5. Han er sygemeldt – han forventes 
tidligst tilbage efter sommerferien. 
Kontakt til Lasse eller Poul Skovmark  

6. Vi er opmærksomme på problemet og 
er ved at kigge på en ny lakering. Der 
bliver vasket en gang yderligere om 
ugen og fejet mere end tidligere.  

7. Vi har ikke flere rum. Så det er 
desværre ikke en mulighed.  

8. Hvis der er ønske om det fra 
gymnastik, så bedes de gå i dialog 
med bestyrelsen. Hvis der er økonomi 
til det, så er vi åbne overfor det.  

9. Der er ikke mere plads. Lasse 
undersøger om der kan blive et skab 
til badminton i mellemgangen. Melder 
tilbage til Rikke.  

10. I 2023 er der åben for at hallen kan 
bookes helt frem til sommerferien og 
igen fra uge 33, når børnene kommer 
tilbage efter sommerferien. Det skal 
meldes ud kort efter 
generalforsamlingen i 2024, hvordan 
det ser ud for næste sæson. 
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Gymnastik vil også gerne bruge 
hallen i forårs perioden (april, maj, 
juni evt. i weekenden – kan det 
lade sig gøre? 

 

 

1 
Alle 

Godkendelse af referater fra sidste møde 
i december 2022, samt fra den ordinære 
Generalforsamling den 20. feb. 2023. 
Endvidere fra ekstraordinært møde den 
28. marts 2023. 

Godkendt 
 
 

2 
PSJ 
LA 
LSW 
 
 
 
 

Meddelelser.  
A) Siden sidst – div. 
      -Tagreparation i motionscenter. 
      -kontrakt på musiklokalet 
      -Brandsyn 
      -Udlejning TGI timer 
      -fælleshalmøde 19. april 
 B) Motionscenter 
      -drift inkl. anskaffelser m.v./Lene 
C) Halbooking v. Lasse 
D) Meddelelser fra inspektøren om  

afløsersituationen 

A) Utæthed ved motionscenter. Er udbedret. 
 
Kontakt indgået omkring musiklokale. Det giver 
12.000 kr. om året. 
 
Brandtilsyn: Alt er som det skal være. Vi skal 
have service på vores røglem. LSW har opgaven. 
 
TGI er blevet bedt om at kigge på deres booking, 
så de kan blive samlet mere. Dette med henblik 
på at hallen kan benyttes af andre aktører. 
 
Poul Skovmark, Michael og Lasse deltog til 
fælleshalmøde. Der blev præsenteret nogle 
visioner fra kommenen og gennemgået nye priser 
for næste sæson. 
 
B) Motionscenterets åbningstid ændres, så det er 
5.30 – 22.30 hver dag. Det bliver effektiviseret fra 
uge 18. Der kigges på at vi måske skal have et 
døgnåbent center på sigt.  
Alle gratister stoppes. Lasse kontakter dem og 
oplyser dem om det. 
 
C) Alt i halbooking er afstemt. Michael og Lasse 
har sat sig ned sammen og fået kigget det hele 
igennem. Der er godt gang i bookingerne.  
 
D) Der bliver brugt meget tid på rengøring. Der 
har været noget opsamlingsarbejde. Halgulvet 
har været glat og det er der fundet en løsning på. 
Brugerne har bekræftet at det virker.  
 
Status på Jim: Vi skal ikke forvente ham tilbage 
før efter sommerferien. Der er indkommet en 
lægeerklæring.  

3 
MLH 
PSJ 

Hallens økonomi mv. 
A) Kvartalsregnskab for 1. kvartal 

2023  
B) Ansøgning om midler til 

klimaskærmen for 2023. 

     
A) Gennemgået. Det ser fint ud. 
 
B) Vi får ca. 20.000 mindre end ansøgt.  

4 
Alle 
 
 

Aktiviteter og visioner  
A) Drøftelse af automatsalg. Hvad 

skal der være ? 
B) Drøftelse af nøgle-, brik- og 

alarmproblematikken ! 
C) Forslag til vedtægter for 

 
A) Det er op til folk selv, hvad de køber. Vi sælger 
det som der er salg i. Der skal vand i. Vi har 
tjekket op på mobilepays regler, det gør at børn 
ikke har adgang til at købe med mindre deres 
forældre har givet lov.  
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Fællesrådet (se tidligere udsendte 
mail). 

D) Funktionsbeskrivelse for 
inspektøren. 

E) Kildesortering. 
F) Lakering af halgulvet. 
G) ’Asfalt på P-pladsen. 
H) Kælderlokalets brug ? 
I) EKB og brug af loftrummet 

B) Lasse indhenter tilbud på et briksystem. 
 
C) Vi har ingen kommentarer. Godkendt. 
 
D) Der tages beslutning på næste møde.  
 
E) Hallerne sætter sig sammen og prøver at finde 
den gode løsning til, hvordan vi løser det i 
praksis.  
 
F) Vi får et tilbud på ny lakering. Gulvet skal 
lakeres i sommerferien. Vi kigger på, hvad det 
ville koste at få et nyt blåt gulv i lighed med de 
andre haller i Fredericia Kommune.  
 
G) Bliver behandlet på næste møde. Det kræver 
en vis nattemperatur for at asfalten kan udbedres. 
 
H) Lasse kontakter Michael/Pelle og giver dem 
lov til at gå i gang med indretningen. De får et 
halvt år gratis og første betaling skal falde 1. 
januar 2024. Det bliver udlejet på timebasis.  
 
I) Poul Skovmark har informeret EKB om, at det 
ikke bliver lavet. Det kommer først på tale ved 
Jims tilbagevendelse. 

5 
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Støtteforeningen. 
1. Reklamesituationen. 

 
Motionscenteret skal have sin egen reklame i 
hallen.  
Trelde træservice skal have et skilt hængt op.  
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Eventuelt Kommunen har indstillet at vejen ved hallen bliver 
til offentlig vej.  
Vi skal have kigget på cykelparkering – Lasse har 
opgaven. 
Vores logo skal mere i brug – vi kigger på det på 
næste møde. 

7 
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Næste bestyrelsesmøde.  
-Afholdes jfr. forslag, onsdag den 14. juni 
2023, kl. 18.00. 
-Bemærkninger til revideret Årsplan 
2023.  

 

Poul 


